
 

 

Beste raadsleden, 
 
Gisteren hebben alle fracties een mail ontvangen van mevrouw Spoelstra i.v.m. verkeersproblemen 
rondom het Moleneindplein. Mevrouw Schellekens heeft deze mail doorgestuurd naar het college. 
Zelf heb ik de mail ook rechtstreeks ontvangen als wethouder verkeer en vervoer. In deze mail 
informeer ik u graag over de acties die zijn uitgezet n.a.v. de mail (en andere signalen). 
In de mail wordt aangegeven dat er geen reactie is gekomen op een klacht die op 20 augustus is 
ingediend. Uit navraag blijkt dat er wel degelijk direct acties zijn uitgezet n.a.v. de klacht, maar dat de 
terugkoppeling naar de indiener niet correct is gegaan. Vandaag is ambtelijk telefonisch contact 
geweest om excuses aan te bieden en te informeren over de genomen maatregelen. Daarnaast heb 
ik zelf ook gereageerd op de mail die aan mij persoonlijk was gericht. 
Om de overlast te beperken worden de werkzaamheden aan de kruisingen op de Esscheweg waar de 
inritten van het Moleneindplein zijn sneller uitgevoerd. De afspraken zijn als volgt: 

- Kruispunt Esscheweg-Molenakker wordt deze vrijdag (31-8) aangelegd en opengesteld; 
- Het komend weekend is het Moleneindplein via beide inritten aan de Esscheweg 

toegankelijk; 
- Vanaf maandag 3 september wordt de andere inrit aan de zijde van de Bruna afgesloten. 

Deze werkzaamheden zijn vrijdag 7 september gereed. 
- Het Moleneindplein is vanaf vrijdagavond 7 september weer via beide inritten bereikbaar. 

Hiermee is de openstelling van de beide kruisingen twee weken naar voren gehaald. Wel is er daarna 
nog overlast i.v.m. afrondende werkzaamheden. Het Moleneindplein zal tijdens deze 
werkzaamheden wel toegankelijk blijven middels beide inritten. 
De bewoners van de Molenakker-Esscheweg zijn inmiddels geïnformeerd over de werkzaamheden op 
deze kruising. Om zoekverkeer te voorkomen worden tevens verkeersregelaars ingezet. Daarnaast 
wordt er nog een brief bezorgd bij alle inwoners in de omgeving om hen te informeren. Op deze 
wijze proberen we de overlast van de werkzaamheden te beperken voor alle omwonenden en 
ondernemers. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Toine van de Ven 
  
Wethouder” 
 
 


